
Komfrit nr. 72

Faktisk er det at bede ikke noget, vi 
skal, men noget vi får lov til. Bøn-
nen er en af Guds gode gaver til os 
og den får vi lov til at bruge. 

Guldskåle
Foran Guds trone hjemme i Him-
len står der guldskåle fulde af de 
helliges bønner, fortæller Bibelen 
os. Tænk, at det, du og jeg beder om, 
står lige foran Gud. Det er en meget 
betydningsfuld plads.

Vand
Vi behøver ikke lede efter noget 
smart og rigtigt at bede om. Bibelen 
siger, at vi må udøse vores hjerte 
som vand for Herren. Altså, som 
når man hælder vand ud af en 
spand, så kommer det hele jo med. 
Det betyder, at vi må fortælle Jesus 
alt - og vi må fortælle ham det hele. 
Der er ikke noget, Jesus ikke vil og 
ikke kan tåle at høre.  
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TEKST 

BERIT LUND LARSEN Luk Jesus ind 
Bøn er at lukke Jesus ind! Sådan 
har en klog mand engang sagt om 
bøn. I Bibelen står der, at Jesus 
står for døren og banker på, og når 
døren bliver åbnet, så vil Jesus 
gerne ind i vores liv og have fælles-
skab med os. 
Man kan også sige, at bøn er at 
komme til Jesus. Og Jesus har sagt: 
Den, der kommer til mig, vil jeg 
aldrig vise bort.

Guds gave 
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